
Bitva u Sudoměře 
 
V Sudoměři dnes došlo k přepadení husitských jednotek. My tam máme našeho 
reportéra, který nám událost vylíčí: 
 
„Dobrý den je přibližně sedm hodin po bitvě a husité už jsou pryč, proto jsme se jich na 
průběh bitvy nemohli zeptat. Momentálně událost vyšetřuje místní rychtář, který hlídá 
mrtvé rytíře před rabováním. Sám jsem viděl, jak jeden malý chlapec běžel do bažiny a 
ukradl štít a helmu. Jsme sice nezávislé noviny a chtěli bychom se ptát objektivně, ale 
jelikož husité zmizeli, musíme se zeptat jednoho zde ležícího rytíře… 
 
(Pavla L., Miroslav T., Patrik R., 7.ročník) 
 
 
Interview týdne s kardinálem 
 
Tábor News: Víme, že jste bojoval u Domažlic. S čím jste tam šli a jak jste byli vybaveni? 
Kardinál: No tak každopádně jsme si byli výhrou téměř jisti. Vytasili jsme na ně jejich 
vlastní zbraně. 
Tábor News: Proč se tedy stalo, že jste v bitvě prohráli? 
Kardinál: Slyšeli jsme v dálce píseň. Muselo ji zpívat nejmíň 10 000 mužů. 
Tábor News: Takové množství by pro pravé křižáky neměl být problém! 
Kardinál: To jsem jim říkal taky, ale oni se tak lekli, že mě s sebou strhli! Já bych s nimi 
klidně bojoval… 
Tábor News: A co zpráva o tom, že jste ztratil váš klobouk? 
Kardinál: Tak to bych radši nerozváděl! 
Tábor News: Loučíme se s vámi a děkujeme za váš čas.  
 
(Alžběta K., 7. ročník) 
 


